
Zápis z výborové schůze MO ČRS Strakonice
6.6.2011

1) Prezence
a) Přítomni : Jungvirt, Sekyra, Feismantl, Petráš, Novotný, Vrána, Vlk, Košta, 

Ing. Procházka (DK), Vojáček
b) Omluveni : Mareš, Fenigbauer
c) Host : Ing. Šampalík

2) Seznámení s programem schůze

3) Došlá pošta
a) pozvánka na seminář o agendovém systému LIPAN
b) Faktury za pohonné hmoty, rybí násady a plůdek, odhady nemovitostí, telefon
c) Povolení nakládání s vodami – odběr vody z rybníka Blatského
d) Změna působnosti ve výkonu RS Ing.Šampalíka
e) Vyjádření zastupitelstva obce Smiradice k výstavbě rybníka
f) Žádost o odprodej el. agregátu – MO Volyně - cca 500,-

4) Odeslaná pošta
a) ---

5) Projednáno
a) Projednány a schváleny odměny za práci ve prospěch organizace, mzda zaměstnance.
b) p.Sekyra – shrnutí stavu plánovaných nákupů pozemků k výstavbě rybníků
c) Ing.Procházka (DK) – provedl kontrolu drobného majetku a kontrolu pokladny. 

Kontrola pokladny bez závad, kontrola drobného majetku vykázala hrubé nedostatky 
způsobené

d) Výbor projednal zajištění sečení trávy kolem rybníků.  
e) Po prověření možností revitalizace zanikající tůně „u Mostáka“ výbor vyhověl žádosti 

o příspěvek 30 tis. Kč na obnovu tůně.
f) Na návrh předsedy p.Jungvirta byl p.František Škola výborem jednomyslně zvolen do 

funkce koordinátora brigádnické činnosti pro období hlavní brigádnické sezony 
podzim – jaro. Náplň práce bude organizace a řízení plnění brigádnické povinnosti 
členů v tomto období.

g) Zhodnocení odlovu parmy provedl Ing.Šampalík. Řízení, technika lovu a výtěr bez 
námitek. Drobné nedostatky byly v činnosti jednotlivých účastníků odlovu, velkým 
nedostatkem stejně jako v loňském roce opět zůstalo načasování a koordinace 
svolávání lovců.

h) Projekt nových sádek – předložena základní studie. Na projektu se bude dále pracovat.
i) Na četná přání členů bude do soupisu revírů doplněn tel. Kontakt na velitele RS, 

p.Vojáčka. Zároveň bude z téhož vypuštěn pozůstalý kontakt na bývalého zamestnance 
p.Čelouda. Bude dojednáno s pní Linhovou.

j) Výbor kladně vyhoví žádosti p.Vokroje o odprodej 1 – 2 ks nevyužívaných ocelových 
nádrží v takovém případě, že odebere všechny tři za cenu 2500 Kč.



k) Výbor hodnotil možnosti podílet se na programu „Pomoc handicapovaným 
rybářům“ vytipováním míst vhodných pro jejich výkon rybářského práva 
handicapovaných, případně úpravu takových míst a jejich řádné označení. 

l) S ohledem na nízkou účast a nezájem členské základny výbor zrušil podzimní členské 
schůze. 

m) Výbor projednával žádost pní Petrželové o umístění stavby – oken, na sousedícím 
pozemku. Žádosti bude vyhověno po vzájemné dohodě v souvislosti s plánovanou 
výstavbou provozního objektu sádek.

n) Ing.Šampalík a p.Vrána se zúčastnili semináře k IS LIPAN a seznámili výbor s hlavní 
ideou a funkcionalitou celého IS. JčÚS požaduje vyjádření k účasti na tomto 
programu. Zažádáno o přístup do betaverze IS LIPAN k podrobnému seznámení aby 
bylo možno posoudit přínos pro MO.

o) Nákup pozemků u rybníku Jetišov. Odhad 92.500,- Kč /160.011,- Kč, cena za m2  = 
20,7 Kč.

6) Úkoly
a) Nová kancelář  - zajišťuje p.Jungvirt
b) Projekt nových sádek – zajišťuje p.Vrána
c) LIPAN – zajišťuje p.Vrána
d) Pomoc handicapovaným rybářům – zajišťuje p.Vrána
e) Úhrada pojištění – zajistí p.Jungvirt
f) Mříže na Střelu a Jetišov – zajistí p.Feismantl (výroba/srpen), p.Vlk (osazení/listopad)
g) Letní kontroly RS kempů a tábořišť – zajistí p.Vojáček 
h) Změny v soupisu revírů (Vojáček, Čeloud) – zajistí p.Jungvirt
i) Kontrola označení revíru Otava 3 - zajistí p.Vlk do 15.6. 
j) Zaměření pozemků v Jetišově  - zajistí p.Sekyra

7) Příští výbor dne 4.7. 2011 od 17 hod na sádkách.

zapsal  Petr Vrána
schválil  Milan Jungvirt
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